



Referat fra bestyrelsesmøde i Team Vest Håndbold den 10/06 2025 kl. 19:00 i Sportspark Blåvandshuk

Deltagere: Marie Lydicksen, Camilla Christensen, Liva Thomsen, Anja Fugleberg og Anne Thude Nielsen (ref.)

Fraværende: Charlotte Ibsgaard, Camilla Hedegaard, Kasper Thorlund

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde
Begge dele godkendt.
2. Bordet rundt
Anja, Camilla, Marie og Anne: Intet nyt
Liva: Vil gerne have en 'knap' hjemmeside – bliv frivillig i dag – udfyld formular.

3. Årshjul

Juni/Juli	- Håndboldkaravanen - Træneroversigt	Påsatte ansvarlig fra bestyrelsen	
	- Anmode notar om udtrækning til præmiespil (300 kr.) - Opstart planlægning Håndbold for ALLE til næste sæson	Hjemmesiden + trænergruppen Opdater trænergruppen på FB	

4. Trænere og holdoversigt til sæson 2025/2026
Trille Trolle: ? - hver anden lørdag
U5/7: Anja Fugleberg + Trine Nielsen - gerne træning tirsdag
U9: Sabina Tangsgaard + hjælpetræner
U11/13 D: Anette Junker Jeppesen + hjælpetræner
U11P: Anne spørger Morten Kudal + evt. Emilia (skal helst ikke træne torsdag pga. gymnastik)
U13/15 piger: ? evt. Emilia som hjælpetræner
U17/19 piger: Skal forventeligt spille på dame senior
Dame senior: Kasper Thorlund + assistenttræner (Jørgen Gammelgaard til hold 2)
Herre senior: Under afklaring

Birgit Lund - takker nej til denne sæson, men vil gerne spørges til næste sæson.
Julie Søndergård - vil gerne afvente med tilbagemelding til efter opstart af gymnastik.
Morten Kudal - Anne spørger ift. U11 pigerne.

Camilla laver et opslag på fb ift. de manglende trænere.

Liva fortæller at der endnu ikke har været afholdt møde med U19 spillerne pga. eksamen.

5. Håndboldkaravanen

Afholdes på Blåvandshuk skole den 27. august

Afholdes Janderup skole (Billum Friskole) den 8. september

Vi mangler tilbagemelding på om Billum ønsker at deltage.

Hjælpere:

Janderup 2-3 stk.

Oksbøl 9 stk. (Marie, Anja, (Liva),

Anne har lavet et opslag i U13/15 pige FB gruppen.

6. Opstartsarrangement 'Håndbold for ALLE': fx søndag uge 37 (14. september) kl. 9-16 – vi skal skaffe hjælpere og sørge for det er bedre planlagt.
Marie booker Hal 1 og 2 – svømmehal – der er offentlig svømning men vi kan stadig bruge den.
Cafeteria og køkken booket fra kl. 10-15

Frokost: evt. madpandekager med tilbehør, saft og vand.

Snacks: frugt, müslibar og juice

Camilla vil lave opslag.

7. Træktortræk den 5/7 – skal vi stille med frivillige?

Det ved Kasper efter på torsdag.

Anja, Marie, Camilla mener godt de kan.

8. Sponsorudvalg

Stine Ries vil gerne giv tilskud til tryk af præmiespilslodder.

9. Nyt fra kassereren

Marie er blevet ringet op af spilmyndigheden – fremadrettet må spil kun vare 6 måneder pga. nye regler. Det betyder at lodderne fremadrettet gælder i 6 måneder, men på de 6 måneder vil vi lave i alt 12 trækninger.

Vi behøver ikke længere have notar, vi kan i stedet anvende en certificeret tilfældighedsgenerator. Vi er enige om at vi fortsætter med notar.

Regnskab skal fortsat sendes x 1 årligt

Spilletilladelsen gælder fortsat 1 år, men spillenes længde må fortsat kun vare 6 måneder.

10. Nyt fra den turneringsansvarlige

Intet nyt

11. Evt.

Kunne vi lave et arrangement for trænerne, så de kan lære hinanden og kende, og måske kan bruge hinanden lidt på kryds og tværs.

12. Næste møde

Trænermøde i august: 12. august kl. 18 med spisning. Camilla laver opslag på FB

Bestyrelsesmøde: tirsdag den 1. juli.